
برکات «عفت» در مقابل گناه

شماره پرسش: ۲۲۱۶۴

تاریخ ارسال پرسش: ۰۱:۴۰:۰۸ ۱۳۹۷/۳/۱۵

متن پرسش

سلام: با توجه به تجربه و اینکه در قرآن آمده انسان را در برابر نیاز های جنسی ضعیف آفریدیم و اینکه

خدا قانون صیغه موقت قرار داده، دارم به این باور می رسم که تنها راه ازدواج یا گناه است و نمی شود

این نیاز را فروکش کرد. این درسته؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: خداوند در قرآن میفرماید: «وَ لْيَسْتَعْفِفِ الَّذينَ لا يَجِدُونَ نِكاحاً حَتَّى

هُ مِنْ فَضْلِه»(نور/33) آنهایی که نتوانند ازدواج کنند سعی نمایند عفت و عفاف خود را يُغْنِيَهُمُ اللَّ

حفظ کنند تا آنکه خداوند آنها را از فضل خود برخوردار نماید. این آیه مژده میدهد که اگر انسان در

مقابل نیاز به ازدواج کمی عفت به خرج بدهد، خداوند شرایط ازدواج سالم را برای او فراهم میکند.
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